
Dobrý den, 
 
s ohledem na změny ve fungování schůzek třídních důvěrníků s vedením školy 
před posledními třídními schůzkami 15.01.2025 ze strany paní ředitelky a to 
bez jakékoliv konzultace s důvěrníky jsme se rozhodli dodržet předchozí 
platnou domluvu, že schůzky probíhají každý měsíc, a schůzku důvěrníků jsme 
se rozhodli uspořádat. 
 
Schůzka třídních důvěrníků se tedy uskuteční ve čtvrtek 06.02.2025 od 16:30 
v přísálí KD v Soběšicích (za restaurací U Supa). Čas je zvolen tak, aby 
rodiče mohli využít čas do 17:00 kdy funguje školní družina. Na schůzku 
jsme pozvali vedení školy ale i další zaměstnance školy s ohledem na 
body k jednání (paní Wessels - Erasmus, paní Kunovjánková - školní 
psycholožka, paní Faltýnková - vedoucí jídelny). Pozvání přijal zástupce 
MČ pan místostarosta Glogar. Zváni jsou i všichni zájemci z řad rodičů žáků 
školy. 
 
Aktuální body k jednání: 
 
1. Na třídních schůzkách bylo v některých třídách vedením školy oznámeno plánované 
zakoupení tácků do školní jídelny. Rádi bychom požádali o vyjádření, v čem vidí škola přínos 
tohoto kroku. 
 
2. Dále bychom rádi paní Faltýnkovou jako vedoucí školní jídelny požádali o zhodnocení 
naplnění očekávaných přínosů ze zavedení čipů na výdej obědů. Padl dotaz, zda proběhly 
od nového roku nějaké změny v jídelníčku stran sladkých/bezmasých a masitých jídel (v 
kontextu změn předpokládaných od září 2025, viz. zápis ze schůzky důvěrníků 03.10.2024). 
 
3. Stav řešení školního psychologa. K tomuto bodu si vyžádáme i stanovisko pana 
místostarosty Brna-sever pro školství, pana Glogara. 
 
4. Škola na žádost důvěrníků doplnila na svůj web informace o využití školní tělocvičny. Rádi 
bychom požádali o komentář k některým zde uvedeným informacím, rozporům v 
dokumentech a bližší informace ke skutečnému využití tělocvičny. 
 
5. Ze strany školy dostali rodiče informace o přípravě projektu Erasmus+. Rádi bychom paní 
Wessels požádali o shrnutí aktuálních informací tak, aby každá třída nedostala jinou jejich 
část. Dále by nás zajímalo, jaký je důvod aktuálního plánu návštěvy školy na Slovensku a 
jaký je očekávaný přínos této akce pro žáky školy. Byli bychom rádi za zvážení jiných návrhů 
ze strany rodičů, jak realizovat tento projekt s výraznějšími benefity pro jeho účastníky z řad 
žáků. 
 
6. S ohledem primárně na aktuální 5. ročníky ale i proběhlé logické olympiády bychom rádi 
požádali o bližší informace o tom kdo a jak plánuje účast žáků, speciálně tu povinnou na 
podobných soutěžích a olympiádách a jak je při jejich výběru zohledněn vliv na přijímací 
zkoušky na druhý stupeň ZŠ na jiných školách, případně víceletých gymnáziích. Co se týká 
logické olympiády, neproběhlo žádné vyhodnocení ani ze strany pořádající organizace, ani 
ze strany školy, pokud ta nějaké výsledky obdržela. K většině rodičů se každopádně žádná 



informace o výsledku jejich dětí nedostala. 
 
7. Vedení školní družiny informuje, že nebude nutné původně uvažované vystřídání dětí na 
kroužcích ŠD z důvodu velkého zájmu na začátku školního roku. Jedná se primárně o 
kroužek Šikovné ručičky, aktuální děti budou doplněni zapsanými náhradníky, rodičům se 
paní družinářka ozve individuálně. 
 
Ze schůzky bude pořízen zápis, který se pokusíme rodičům distribuovat jak přes sebrané 
kontakty, tak přes třídní učitele a Edookit jako dříve. 
 
Za třídní důvěrníky 
Tomáš Kašpárek 


